



FALU BRIDGEKLUBB



Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 241008

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Fredrik Skoglund och Tomas Sundström

1. Dagordning godkänns.

2. Föregående protokoll

Finns inget att tillägga avseende föregående protokoll.

3. Ekonomi

Annika har lämnat rapport till ordf. Intäkten från Konfliktklubben som lånar lokalen har inneburit ett tillskott på 7.500,- sedan i våras. De betalar 1.500,-/mån.. Klubben går därmed lite plus. Beräknat resultat kan bli ca 3.000,-.

4. Inställda spel

Under sommaren och hösten har spel ställts in vid 3 tillfällen. Gunnar och Tomas har vidtalat spelare från Blge om ett önskemål att Falun/blge har olika spelkvällar. Det kan finnas en öppning och det skulle kunna innebära fler spelare på tisdagar. När det gäller nybörjare är det rel få som kommit till klubben efter sista kursen. Det är två par som är helt nybörjare som kommit vid ett par tillfällen. Ett par deltagare gick kursen som en repetition.

Gunnar och Tomas har planer på att genomföra en kurs steg 2 med start ev i nov. Styrelsen diskuterar detta Viktigt att undersöka intresse. Förslag uppkommer om att ordna särskild spelkväll för nybörjare med gratis spel. Detta skulle kunna genomföras 18/11. I samband med att inbjudan inför spelkvällen skickas ut informeras även om den kommande kursplanen.

5. Spelprogram

Ordförande berättar om ett intresse för 4-manna och vid jämnt antal spelare kan lagspel ske på tisdagar framöver.

6. Dalabridgens årsstämma

Gunnar och Tomas deltog i stämma och spel. De redogör för Ludvikas satsning på ungdomsbridgen. Ett par bord hade ställts upp på en skola och klubben bjöd på godis och pizza. Det var ett stort intresse. I Sandviken kommer ett seminarium för ungdomar att genomföras under hösten.

Dalabridgens ekonomi är bra och dalabridgen kan sponsra kurs för tävlingsledare.

Gunnar påminner om att vi missat att fakturera Dalabridgen för silvertävlingen i våras.

7. Höstrusket -16 november

Fredrik Skoglund ansvarar för tävlingen. Avgiften för tävlingen diskuteras. Styrelsen enas om att höja priset till 250,-. Tävlingsens priser diskuteras och pengapris brukar vara brukligt vid silvertävling. Föregående års rondpris i form av stearinljus uppskattades av Fredrik. Lars Turesson skall tillfrågas avseende lunchen.

8. Kursverksamhet

När det gäller Bridge steg 2 som Gunnar och Tomas diskuterat avvaktas nybörjarnas intresseanmälan.

9. Städning och underhåll av lokalen

Det har i stort sett fungerat bra. Maria påtalar dock att det förekommit ett par gånger att konfliktklubben ej torkat av borden och att den som ansvarar på söndagarna för fiket får börja med att göra rent både bord och bänkar.

10. Övriga frågor

Den lista som finns framlagd för att anteckna sig för att vara tävlingsledare och hålla i fiket behöver fyllas i av flera personer. Det saknas ofta namn och det är mest samma personer som tagit ansvar. Maria menar att det kan vara svårt att få personer att ta ansvar då det är för få som visat intresse. Vi behöver vara flera. Det är för sårbart. Gunnar kommer att påminna spelarna ikväll om att vi behöver fler som tar ansvar och listan skall skickas runt vid fiket.

En fråga har ställts av medlemmar och det gäller huruvida klubben kan hyra ut till annan förening. Frågan diskuteras och Maria tar på sig att kolla med hyresgästföreningen om detta är tillåtet.

Nästa möte 19/11

Sekreterare

Ordförande

Maria Hols André

Gunnar Tunkrans